
Kære ”Indfødsretsudvalgets medlemmer”

Det er enormt svært for almindelige borgere og især for de borgere der kæmper med adskillige 
sygdomme som PTSD fx. til at finde ud af de alt for komplicerede regler og forskellige 
vejledninger som man måtte udsættes til under selv behandlings tid.

Den ene siger en ting, den anden siger noget andet og den tredje noget helt tredje osv. og 
sådan rundt i cirkler og i rigtig mange år.

Indfødsretskontoret siger at den problematiske cirkulær skrivelse fra 2008 er ikke dets ansvar 
og kun regering kan skifte den, andre siger noget andet at man kan sagtens blive behandlet 
hos Indfødsretskontoret hvis de vil, osv. osv., og sådan går det årevis og uden at dette 
problematik bliver løst. Nu siger de at måske i løbet af efteråret PTSD igen vil blive en 
dispensationsmulighed men nogle allerede nu siger det kommer ikke til at ske eller mange af 
PTSD vil blive ramt igen og ikke blive optaget på statsborgerskab listen alligevel?!?

Man kan ikke være klog på verdens mest komplicerede statsborgerskab regler som der findes i 
Danmark uanset at næsten hele familien er dansk, ingen er kriminel eller lignende eller til fare 
til samfundet, eller hvis man har boet her i landet i årtier og med varigt ophold, osv. . Og det 
er også lige meget at man tilhører under den meget omdiskuterede Handicapskonvention som 
han hører til i forbindelse med PTSD som man har.

Hvis det er sådan at alle vasker sig fra fra ethvert ansvar i forbindelse med denne 
problemstilling hvem vil så løse netop dette problematik omkring PTSD-ansøgere? Ingen? Alle 
siger hvem siger det, jeg kender ikke til det, osv., osv., så ingen undring at selveste ansøgere 
bliver forvirret og uden viden om deres skæbner.
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